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Geachte mevrouw Van Eijk,

Op 19mei2019 stuurde u ons schriftelijke ex artikel 40 RvO vragen inzake de email ‘stand
van zaken B3?” van poppodium B3 aan wethouder Reijven gedateerd 13 mei 2019. In deze
brief beantwoorden wij deze vragen.
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Vraag 1

Wat is de stand van zaken omtrent het dossier aankoop Beverplein 3?

Antwoord
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Op dit moment zijn wij bezig met het formuleren van een integraal advies voor het college. De
aspecten verkoop, exploitatiemogelijkheden, de ruimtelijke mogelijkheden en de vergunningen
worden meegenomen in het advies. De verwachting is dat het advies binnenkort aan het
college zal worden aangeboden.

Vraag 2

Welke ontwikkelingen kunnen worden verwacht op het gebied van de samenwerking
ingeval van het Jeugd- en Jongerenwerk met de Organisatie B3?

Antwoord

Op vrijdag 24 mei jI. heeft gemeente een gesprek gehad met een gedeelte van het bestuur van
B3. Doel van het gesprek was om samen te kijken hoe in de toekomst aan B3 een betere
positie kan worden toegekend in de zin van jeugd en activiteiten. De gemeente heeft een
aantal jongerenorganisaties geattendeerd op de jongerenplafforums, het jongerenwerk LD en
de jeugdinstanties. Bijvoorbeeld “you ontmoeten” die veelal met jongeren werken die geen
aansluiting kunnen krijgen met leeftijdsgenoten. B3 heeft aangegeven binnen een termijn van
2 maanden een menukaart te maken voor deze externe instanties. De menukaart heeft als



gemeente Langedijk -2-

oel inzicht te geven in de ruimte in het pand en de mogelijkheden om gebruik te kunnen
maken van deze ruimte.

Vraag 3

Klopt het dat B3 pogingen heeft gedaan om tot afspraken te komen met een
medewerker van de gemeente Langedijk en dat deze meerdere afspraken verstek heeft
laten gaan, uitgesteld of niet heeft gerealiseerd?

Antwoord

Na de eerste bijeenkomst met B3 op 16 februari jI. was er een tweede afspraak gemaakt om
verder te brainstormen naar de mogelijkheden. Door omstandigheden van beide kanten, heeft
deze geen doorgang kunnen vinden. De vervolgafspraak heeft inmiddels plaatsgevonden op
24 mei ji.

Vraag 4

Zo ja, wat is hier de oorzaak van?

Antwoord

Zie antwoord vraag 3.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

E. (EØ) Annaert Mw. L.A.M. Kompier
,,Ff’eentesecretaris/directeur burgemeester


